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Ristiinan kehittämisyhdistys Hönkä ry:n hallituksen kokous 2022 

Aika: ma 15.8.2022, klo 19-20.30 

Paikka: Teams-etäyhteys 

Läsnä: : Sari Jokirinne (poistui klo 20.04) 

Mia Koppi 

Kirsi Olkkonen, pj 

Marjo Särkkä, sihteeri 

Ville Hokkanen 

Aki Karjalainen (varajäsen) 

Harri Hyyryläinen (varajäsen) 

Minna Urpilainen (varajäsen) 

 

Poissa: Otto Ravantti, Sami Hilonen 

Kutsuttuna: Ismo Kortman (liittyi klo19.42/esityslistan kohta 6, poistui klo 20.09) 

 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Kirsi Olkkonen avasi kokouksen klo 19.09. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

 

5. Yhdistyksen taloustilanne 

Yhdistyksen tilillä on rahaa n. 2700 €. 

a. Jäsen rekisteri 

Jäseniä on nyt 12 (joko varsinaisia jäseniä tai kannatusjäseniä. 

Jäsenhankinnassa tulisi huomioida, että tilisiirrossa tulee ilmoittaa jäsenen 

tiedot (onko kannatusjäsen, sähköpostiosoite, Y-tunnus tai syntymäaika). Nyt 

meillä on yhdistyksessä jäseniä, joihin ei saada mitenkään yhteyttä, ei 

sähköpostitse, postitse eikä puhelimitse, koska minkäänlaista yhteystietoa ei 

ole mainittu tilisiirrossa ja jäsenrekisterissä on vain nimi. 

 

6. Saunaprojekti 

a. Ismo Kortmanin budjettivertailu (kts. liite) 
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Käytiin läpi Ismo Kortmanin tekemää budjettivertailua, missä oli arvioitu myös 

rakentamisen lisäkustannuksia, joita alkuperäisiin tarjouksiin ei ollut 

sisällytetty (esim. perustustyöt, terassit, ulkomaalaus jne.). Kaikkien 

tarjousten osalta hinta saunakokonaisuudelle asettuisi n. 300 000 €:oon. 

Talkootöiden osuudesta kokonaiskustannuksissa keskusteltiin ja arvio oli n. 5 

% tämänkokoisissa rakennushankkeissa, missä tarvitaan paljon 

ammattiosaamista. Päätettiin alkaa kokoamaan talkootyöhön soveltuvaa ja 

sitoutuvaa osaajajoukkoa. 

 

Käyttökustannuksista ei ole tehty laskelmia ja esimerkiksi Veej’jakan 

rahoitushakemukseen sellaiset tarvitaan lisäksi. Sovittiin, että Aki Karjalainen 

laati laskelmat saunan käyttökustannuksista. 

 

b. rahoitus, toteutuksen eteenpäin vienti 

Käytiin keskustelua rahoituksesta. Pohdittiin myös saunahankkeen eteenpäin 

viemistä pienimuotoisempana. Nyt, kun laskelmat ovat tarkentumassa, 

saadaan saunaa koskeva markkinointikirje etenemään. Nythän ei ole vielä 

mahdollisia sponsoreita/rahoittajia lähestytty saunahankkeella ollenkaan. Eli 

nykyisestä suunnitelmasta pidetään kiinni. 

 

7. Kotalaavun eteneminen 

Laavu pitää kireän aikataulun vuoksi sijoittaa nykyisen saunan rakennusalueelle ja 

laavulle pitää joka tapauksessa hakea toimenpidelupa. Kun asemakaava valmistuu 

ja jos/kun saunan rakentaminen etenee, niin siirretään laavu tarvittaessa toiseen 

kohtaan. Eli jotta asia etenee, on toimittava nykyisen asemaavan mukaan. 

  

Tilaus tehdään Korian hirren  17+ laavulle, jonka koko on 17m2 ja istumapaikat yli 

20 henkilölle. 

 

Mikäli rahoitus riittää, niin laavun eteen hankitaan hirsipöytä. Lisäksi keskusteltiin 

puuvaraston tarpeellisuudesta laavun yhteyteen. Kaupungin käytäntö on ollut, että 

laavun käyttäjät tuovat itse omat puunsa.  

  

Risujen raivaamiseen vesijättömaan puolelta on saatu lupa. 
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Veden syvyys Sotakoulun rannassa laituria varten on mitattu (liite): 

- kaislikon reunassa veden syvyys on 1,7 m 

- rannasta n. 30 m veden syvyys on 2,1 m, joka vaaditaan vähintään laiturilta 

hyppäämistä varten. 

Laiturin pitää olla vähän alun perin suunniteltua tukevampi. 

 

Huom! Koko ranta on veden puolelta muinaismuistoaluetta, ja jos pohjaan kajotaan 

on alueella tehtävä arkeologiset tutkimukset ennen toimenpiteitä.  

  

Sovittiin tapaaminen Marko Vuorisen kanssa Sotakoulun rannassa ke 31.8.2022 

klo 19. 

 

8. Muut asiat 

Yhdistyksen esitteitä on jaettu ja jäsenhankintaa tehty 1.7 Kesäkemuissa, 15.7 markkinoilla 
ja 23.7.2022 Sotakoululla olleen jazz-konsertin yhteydessä. Ristiina-seura on järjestämässä 
24.9.2022 Sotakoululla tapahtumaa, jossa voisi olla aiheellista olla mukana. Sisällöstä ei 
tiedetä tarkemmin. 
 

9. Seuraava kokous 

Seuraava hallituksen kokous on 6.9. klo 18. 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.31. 

 

Ristiinassa 15.8.2022 

 

 

Kirsi Olkkonen 

puheenjohtaja 

 

Marjo Särkkä 

sihteeri 

 

 

 


